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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@o |

= minvws.nl |

ver:IEE)EXERinv >Verzonden: woensdag 30 december 2020 09:34

Aan:IEEEDN)BEEN© minvws.ni>
Onderwerp: RE: extra prikkers

IE
Heb EEE Mhierover gesproken. Hij geeft aan dat werven van prikkers uitgevoerd wordt door de regio’s. Niet vanuit de

GGDGHOR organisatie. Dat regio’s hu aan het werven zijn is in zijn ogen logisch, starttijd immers op 18 januari voor de meeste

regio’s. En wervingen lopen veelal via uitzendbureaus, dat maakt de timelines ook passen daarvoor. Ook zal er blijvend
geworven worden omdat de omvang van de operatie gaat groeien

tijdig hebben van personeel.

|
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@o

Bd minvws.nl |

Van

Verzonden: dinsdag 29 december 2020 17:49

aan:IEEEEEE© invvs i>

MER herhaalt dat GGDGHOR heeft geen zorgen heeft over
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cc: ) BEE minvws.nl-;IEE<BR© ninvws.n-;IEEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: extra prikkers

g::
Dank je voorje mailtje. Goed datje hier in duikt. Voor bespreking met de GGDGHOR lijkt me dit op dit moment niet opportuun.
Die zitten zo vol in de voorbereiding voor 8 januari, dat zo'n onderwerp nu niet in vruchtbare aarde zou vallen denk ik. Maar

ergens tweede helft januari denk ik wel goed. Wil je me er aan herinneren dat ik het dan agendeer?

Overigens lijkt het me wel heel goed als dit binnenkort een keer in een BO met uitvoeringspartijen wordt geagendeerd. Hoor je
meteen terug wat voor beelden hierover bij de andere partijen leven.

van: IEXECNNNN)EEEEDNo invws.ni>
Verzonden: dinsdag 29 december 2020 15:15

) JEBEN minvws.nl>

Onderwerp: FW: extra prikkers

Urgentie: Hoog

Ik heb de vraag aan jou of je in jouw overleggen met GGD/RIVM (die heb je een paar keer per week in de avond) ook het thema

‘extra prikkers’ op de agenda wilt zetten/laat bespreken.
Dit issue sleept al ff, en we willen zeker nu de toestroom van vaccins en doelgroepen aanpassingen steeds duidelijker maakt dat

er meer personeel/prikkers/ondersteuning nodig zal zijn, graag zien dat er een afspraak komt om:

- Te zorgen dat er extra mensen klaar staan en opgeleid zijn, voor het geval ineens een enorme toestroom van vaccinaties

komt.
- Tk heb daarvoor eerder bij de programmamanager Personee! (JIEIE) van de GGDGHOR dit aangeboden te

faciliteren vanuit VWS met een opleidingsprogramma vanuit de nationale zorgklas.
- Totdus is ver is GGDGHOR vooral bezig met het inregelen van de eerste tranche, er is behoefte aan een verdere blik

vooruit en regelen dat er genoeg personeel is (inclusief alle aanbiedingen van Defensie, Rode Kruis etc).
- Ik heb zojuist een andere persoon bij GGDGHOR getroffen die wel wat meer op de lijn zit, dat er iets meer geregeld moet

worden voor de zekerheid en dan ook landelijk (dat alle uitvoeringspartijen hier zonodig gebruik van kunnen maken). Zie

hieronder. Zij zou dit ook bij haar management onder de aandacht brengen.
- Kunnen jullie dit dan in jullie overleg oppakken en afspraken maken hoe en wie hier wat in gaat doen. Vanuit VWS

kunnen we bijvoorbeeld via het programma nationale zorgklas iets regelen, maar dan moet er wel besproken worden

met de uitvoeringspartijen aan welke opleiding men zit te denken.

Ik hoor graag wat men nu wil en dan hoop ik dat wij met de organisaties de extra handjes voorziening op gang kunnen krijgen.

Groeten,

var:IEE
Verzonden: dinsdag 29 december 2020 14:57

Aan: IEEE eccdehor n JEENEIMeszdzhor.n>
Onderwerp: FW: extra prikkers

Hoi [ERIE

Naar aanleiding van ons telefoongesprek. In navolging op onderstaande discussie over de extra prikkers, lijkt het ons goed als

dit onderwerp nu op tafel komt bij de gesprekken over de uitvoering van de vaccinatie.

Wat mij betreft het volgende:
- In de Kamerbrief van 17/12 is duidelijk gemaakt hoeveel prikkers er landelijk nodig zijn voor de eerste tranche

BioNTech/Pfizer vaccinatie. En dat er daarnaast zo’'n 1.500 ondersteunende medewerkers nodig zijn. Er is aangegeven

dat hiervoor voor deze tranche voldoende beschikbaar is.

- Ook is aangegeven dat in beeld gebracht wordt dat de benodigde capaciteit voor na deze tranche in beeld wordt

gebracht.
- Ik ben hier eerder achteraan gegaan bij de GGDGHOR. Dit leverde op dat men uitvragen doet aan de regionale GGDen.

Dat leverde GGDGHOR de informatie op van ongeveer de helft van de GGDen, 4 daarvan hebben meer personeel nodig
en regelen dit lokaal, 0.a. met het Rode Kruis.
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- Wij hebben eerder aangegeven dat we vanuit VWS, landelijk kunnen faciliteren via de Nationale Zorgklas
(www.nationalezorgklas.nl). Hiervoor zou echter een programma opgezet moeten worden.

- In het eerdere overleg met jouw collega Marlous gaf zij aan dat er al e-learnings (bijna) gereed zijn (voor
callcenter/aanmelden in CoronlT) en ook een korte fysieke training voor het vaccineren (training van een half uur).

- Bij mijn uitvraag tot dus ver heb ik nog onvoldoende beeld gekregen of er een buffer is vwb de capaciteit die nodig is

voor het prikken en of het niet goed is om een extra handen te creéren en klaar te zetten, voor het geval er een grotere
toestroom van vaccins en te vaccineren mensen is dan verwacht.

- Het zou goed zijn om dit op te pakken en ook in het overleg met GGD/RIVM op de agenda te zetten, af te spreken dat

een buffer van extra prikkers (en mogelijk ander benodigd personeel) klaar te zetten, naast hetgeen we al geregeld
hebben via Defensie (max 1000 man).

- Als jij het via jouw management op de agenda zet, doe ik het via mijn kanalen.

Laten we elkaar goed op de hoogte houden hoe dit besproken wordt.

Vr. groet,

COVID-19 Vaccinatie |
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ os EEF | 5.1.2e CRIS |

= EAE @ minvws.nl|

Hieronder de passage zoals in de Kamerbrief van 17/12:

Inzet en opleiding personeel

In mijn brief van 8 decemberjl. ben ik ingegaan op de motie Klaver c.s. over de selectie en het opleiden van (extra) personeel. Ik

heb aangegeven dat GGD’en deels al beschikken over geschikt medisch personeel dat vaccins kan toedienen en dat het essentieel

is dat voldoende, goed opgeleid personeel beschikbaar is. Zo nodig kunnen mensen met een niet medische achtergrond opgeleid

worden, die via de verlengde armconstructie onder het toezicht van medisch personeel vaccinaties kunnen uitvoeren.

De GGD'en hebben berekeningen gemaakt over de aantallen benodigde 'prikkers'. Landelijk zijn er voor de eerste tranche

BioNTech/Pfizer-vaccins circa 350 - 400 nodig. Afhankelijk van de regio gaat het om 10 tot 30 prikkers. De GGD'en kunnen daarvoor

een beroep doen op eigen medewerkers en bestaande poules van mensen in de regio die zij in kunnen zetten voor het vaccineren.

Het betreft mensen die de GGD ook betrekt bij andere grootschalige vaccinatiecampagnes waar zij veel ervaring mee heeft zoals de

meningokokkenvaccinatie. Daarnaast zijn er in totaal circa 1.500 ondersteunende medewerkers nodig. Het gaat daarbij om

medewerkers die de vaccins gereed maken om toegediend te worden, om medewerkers met administratieve taken, EHBO’ers,

schoonmakers en beveiligers. Ook deze ondersteunende medewerkers zullen voor de start van de eerste vaccinaties op de centrale

locaties beschikbaar zijn. Daarvoor wordt gebruik gemaakt van dienstverleners die ook bij andere grootschalige campagnes zijn

gecontracteerd.

De GGD ontwikkelt een interne e-learning voor de opleiding van medewerkers met specifieke taken in de vaccinatiestraten. Aan

deze e-learning wordt de laatste hand gelegd wanneer alle informatie over de werkwijze rondom het vaccin bekend en gevalideerd

is. Gebaseerd op de huidige planning van de besluitvorming door het EMA, Europese Commissie en de Gezondheidsraad zal de e-

learning van de GGD tussen Kerst en Oud en Nieuw online zijn. Het opleiden van personeel dat gaat vaccineren gebeurt niet via een

e-learning. Alle medewerkers zijn opgeleid voor de opening van de locaties.

. Mocht een tekort

dreigen, dan ligt er al een aanzienlijke hoeveelheid aanhiedingen van partijen die kunnen en willen helpen. Bijvoorbeeld van

personeel dat een onlangs verlopen BIG-registratie heeft, en cok het Rode Kruis en andere partijen hebben hun diensten

aangeboden. Met het ministerie van Defensie is de afspraak gemaakt dat zo nodig heel snel 1000 mensen kunnen worden

opgeroepen voor de codrdinatie en ondersteuning op de priklocaties en het daadwerkelijk vaccineren. Via de verlengde arm

constructie kan niet-medisch personeel na opleiding onder toezicht van medisch personeel worden ingezet. Defensie start ter

voorbereiding van het grootschalige vaccinatieprogramma met het voorbereiden en opleiden van het mogelijk bencdigde
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personeel.

Verzonden: maandag 28 december 2020 23:57

"CommJE @minvws.ni>; JEEEED @minvws.ni>;
minvws.nl>

Onderwerp: RE: extra prikkers

Hi BEd, graag, want los van inschatting door GGD en evt regionale plus vind ik de variant waarin ‘no matter what’ extra in

absorptie wordt geinvesteerd, oa door extra prikkers belangrijk om scherp te houden. De leveringsschema’s van nu zijn
uitgangspunt, maar als alles meezit en er nog versnelling komt in wat er aan aantallen moet worden weggezet: wat gaat er dan

in werking, dat is waar mijn zorg al een tijdje zit.

Maar goed, ik ben even minder aangesloten op de gesprekken met de GGD etc etc op dit punt (logistiek viaIEE maar

laten we morgen even over hebben.

Als eerder gedeeld, mijn inzet zou zijn om de mogelijkheden voor extra prikkers ook nog additioneel op de gesprekken met GGD

scherp te hebben en daarop iets klaar te zetten. Just in case etc.

4 Tweede Kamer 2020-2021, kamerstuk 25 295, nr. 725.


